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ТЕХНОГЕННЫЕ УДОВОЛЬСТВИЯ: ДВА ПРИМЕРА 

 

М.А.  Бородовская  

 

Дается описание двух видов современных удовольствий, связанных с развитием технического 

могущества современного человечества. Автор показывает характерность для современной культуры 

любования технической мощью и отождествления с ней на базе стремления к сверхчеловеческому. 

Показано использование технических устройств для получения специфических виртуальных ощущений, не 

требующих партнера. Автор полагает, что это ведет к новому типу культуры. 
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M.A. Borodovskaya 

Technogenic pleasures: two examples 

The article describes two types of modern pleasures associated with the development of technological power of 

modern humanity. The author shows specificity for contemporary culture admiring the technical power and 

identification with it on the basis of the desire for superhuman. It is shown the use of technical devices for specific 

virtual experiences that do not require a partner. The author believes that this will lead to a new type of culture. 
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